

No. 4739. CONVENTION ON THE RECOGNITION AND ENFORCEMENT OF FOREIGN ARBITRAL AWARDS. DONE AT NEW YORK ON 10 JUNE 1958¹

N° 4739. CONVENTION POUR LA RECONNAISSANCE ET L'EXÉCUTION DES SENTENCES ARBITRALES ÉTRANGÈRES. FAITE À NEW YORK LE 10 JUIN 1958¹

EXTENSION of the Convention to all of the territories for the international relations of which the United States of America is responsible

Notification received on:

3 November 1970

UNITED STATES OF AMERICA

(To take effect on 1 February 1971.)

APPLICATION de la Convention à l'ensemble des territoires que les États-Unis d'Amérique représentent sur le plan international

Notification reçue le:

3 novembre 1970

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

(Pour prendre effet le 1^{er} février 1971.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 330, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 8, as well as annex A in volumes 601, 634, 656, 721 and 751.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 330, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 4 à 8, ainsi que l'annexe A des volumes 601, 634, 656, 721 et 751.